
Reactie op consultatie nieuwe wet ZZP 
 
Een opmerking vooraf: waarom volstaat een met wederkerig goedgekeurde 
opdrachtbevestiging tussen opdrachtnemer en opdrachtgever waarin wordt opgenomen: 

• wat de ZZP-er gaat doen (opdrachtomschrijving) 
• voor welk uurtarief en eventuele extra kosten 
• in welke periode en voor hoeveel uur in die periode 

niet?  
Dat werkt voor mij nu ook prima.  
 
Voor mensen uit mijn vakgebied (organisatie/communicatieadvies) voldeed het concept van 
de voormalige VAR uitstekend. Ik heb nooit problemen gehad met onderbetaling (alleen als 
ik via een door de overheid vooraf middels een aanbesteding geselecteerd bureau werd 
geplaatst, die en marge van 10/15 euro op mijn uurtarief zet), of problemen op het gebied 
van autoriteit/macht en onderdrukking. Dus van mij had de VAR gewoon mogen blijven. 
 
Vervolgens adviseer ik de documenten nog eens voor te leggen aan een redacteur, er staan 
veel spel- en schrijffouten in (ik houd me aanbevolen).  
 
Dan inhoudelijk over het Concept wetsvoorstel Zelfstandigenverklaring 
p. 8. Onderdeel b 
In onderdeel f is de voorwaarde opgenomen dat een zelfstandigenverklaring alleen mogelijk is 
indien de werkende een arbeidsbeloning van ten minste € 75 per uur ontvangt. Hierbij gaat het 
om de vergoeding voor de tijd die direct aan de opdracht is toe te rekenen. Voor het 
berekenen van de hoogte van arbeidsbeloning per uur wordt gebruikgemaakt van het 
voorgestelde artikel 7, eerste tot en met achtste en veertiende lid, van de Wet 
minimumbeloning zelfstandigen. Van belang is dat de werkende deze beloning voor zijn 
werkzaamheden ook daadwerkelijk ontvangt en wel uiterlijk binnen 30 dagen na de dag 
waarop de werkende het overzicht, bedoeld in het tweede lid, onderdeel c, aan de 
werkverstrekker heeft verstrekt. 
à ik vind dit een prettig gedachtegoed, ware het niet dat de eigen aanbestedingsregels en 
gunningsprincipes het de ZZPer onmogelijk maakt om dit uurtarief te vragen aangezien er 
altijd een bureau tussenzit dat een marge van 10/15 euro per uur op ons uurtarief zet. 
Daarmee snijdt de (rijks)overheid zich dus in eigen vingers. Waar ik via mijn directe 
opdrachtgevers – zonder tussenkomst van een bureau – makkelijk boven die uurtarief kom, 
werkt dit dus niet voor rijksoverheidopdrachten want daar KAN ik niet direct inschrijven. 
 
Ik zou hier dus een ander bedrag zien of een uitzondering als het gaat om bemiddeling via 
bureaus. Want, de afspraak vanuit de Rijksoverheid is dan misschien wel €75,-- per uur maar 
IK krijg die niet.  
 
P 7, artikel 2 eerste lid 
Verder is het heel raar dat er een maximale contractperiode van een jaar wordt gegeven: er 
zijn trajecten (bijvoorbeeld reorganisatietrajecten) waarbij een langere periode is voorzien 
en nodig is ook. Dit soort trajecten vragen veel tijd en dienen zorgvuldig te gebeuren. Dat 
lukt niet in een jaar. Bovendien zijn dit vaak trajecten waar een organisatie voor langere 



periode 1 of 2 dagen per week een ZZPer inhuurt en dus niet full time. Vaak heeft een ZZPer 
dan meerdere opdrachten naast elkaar – de hele crux van het ondernemer zijn! 
 
Gebrek aan tijd want ik wil ondernemen! 
En dan kan ik nog heel lang door gaan maar waar het eigenlijk om gaat is dat ik het 
ingewikkelde teksten vind, en me vaak afvraag: wat bedoelen ze nou? En dat is volgens mij 
een groot probleem, want de gemiddelde ZZPer heeft helemaal geen tijd om deze teksten te 
bestuderen, en ik durf me af te vragen of ze het begrijpen. Probeer er dan maar eens door 
heen te komen. On-mogelijk.  
 
Mijn verzoek is vooral om te werken naar een regelgeving die helder en transparant is, 
waarbij een ondernemer kan ondernemen, en niet bezig moet zijn met de grote 
administratieve lasten die aan deze voorgenomen wetgeving ten grondslag liggen. Was daar 
niet een programma voor, een jaar over 11 geleden vanuit het ministerie van Financiën van 
destijds. Dit helpt in ieder geval niet. Het leidt alleen maar tot onrust.  
 
Laat ondernemers (of ze nou ZZP-er zijn of een andere vorm van eenmanszaak hebben) 
ondernemen, en controleer op belangrijke hoofdzaken. Wat wil je bereiken met de 
wetgeving? Waarom wil je dat? Hoe ga je dat handhaven/monitoren? En hoe laat je de 
ondernemer in zijn waarde.  
 
En ik mag toch hopen dat de voorstellen zoals ze er NU liggen, niet zonder meer 
ondertekend worden.  
 
 


